
Protokół Nr XLI/41/17

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 27  marca  2017  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów. 

Ad. 1

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  dokonał  otwarcia  sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie  przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 lutego 2017 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2017 rok – projekt nr 374/17,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2017 – 2027 –

projekt nr 375/17,

c) określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, dla których organem

prowadzącym jest Gmina Staszów, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów

i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – projekt nr 371/17,

d) określenia  kryteriów obowiązujących  na  drugim etapie  postępowania  rekrutacyjnego dla

przedszkoli i  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem

prowadzącym jest Gmina Staszów, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów

i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – projekt nr 372/17,

e) dostosowania  sieci  szkół  i  gimnazjów  do  nowego  ustroju  szkolnego,  wprowadzonego

ustawą  –  Prawo  oświatowe,  na  okres  od  dnia  1  września  2017  r.  do  dnia
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31 sierpnia 2019 r. - projekt nr 373/17,

f) przyjęcia Planu Działań dla zadania pn.:”Wykorzystanie potencjału endogenicznego Gminy

Staszów” planowanego do realizacji w ramach RPO WŚ na lata 2014 – 2020 – projekt nr

376/17,

g) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych – projekt nr 369/17,

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej – projekt nr 370/17,

i) przyjęcia  rezygnacji  z  funkcji  przewodniczącego  Komisji  Zdrowia,  Rodziny  i  Ochrony

Środowiska Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 377/17,

j) wyboru  przewodniczącego  Komisji  Zdrowia,  Rodziny  i  Ochrony  Środowiska  Rady

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 378/17,

     4. Interpelacje radnych.

     5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie na 2016 rok;

- informacja z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji w dniu 1 lutego 2017

roku i w dniu 27 lutego 2017 roku.

       6. Zamknięcie obrad sesji.

Po zapoznaniu z porządkiem głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć, który

zawnioskował o wprowadzenie do porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia do

realizacji  przedsięwzięcia  pn.:”Wykonanie  sieci  kanalizacyjnej  wraz  z  oczyszczalnią  ścieków

w Gminie Staszów – etap II” - projekt nr 379/17.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał

pod głosowanie wniosek o dokonanie zmian w porządku obrad poprzez poszerzenie porządku obrad

o  pkt  3  k)  przyjęcie  do  realizacji  przedsięwzięcia  pn.:”Wykonanie  sieci  kanalizacyjnej  wraz

z oczyszczalnią ścieków w Gminie Staszów – etap II” - projekt nr 379/17.

Rada  Miejska  jednogłośnie  przyjęła  przedmiotowy  wniosek  oraz  jednomyślnie  zatwierdziła

porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku  (obecnych było 18 radnych).

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 lutego 2017 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2017 rok – projekt nr 

374/17,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2017 – 2027 –
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projekt nr 375/17,

c) określenia kryteriów rekrutacji do publicznych szkół podstawowych, dla których organem

prowadzącym jest Gmina Staszów, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów

i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – projekt nr 371/17,

d) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego dla

przedszkoli i  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem

prowadzącym jest Gmina Staszów, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów

i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – projekt nr 372/17,

e)  dostosowania sieci  szkół  i  gimnazjów do nowego ustroju szkolnego,  wprowadzonego

ustawą – Prawo oświatowe, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. -

projekt nr 373/17,

f) przyjęcia  Planu  Działań  dla  zadania  pn.:”Wykorzystanie  potencjału  endogenicznego

Gminy Staszów” planowanego do realizacji  w ramach RPO WŚ na lata  2014 – 2020 –

projekt nr 376/17,

g) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych – projekt nr 369/17,

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej – projekt nr 370/17,

i) przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny i Ochrony

Środowiska Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 377/17,

j) wyboru  przewodniczącego  Komisji  Zdrowia,  Rodziny  i  Ochrony  Środowiska  Rady

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 378/17,

k)  przyjęcie  do  realizacji  przedsięwzięcia  pn.:”Wykonanie  sieci  kanalizacyjnej  wraz

z oczyszczalnią ścieków w Gminie Staszów – etap II” - projekt nr 379/17.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie na 2016 rok;

- informacja z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji w dniu 1 lutego 2017

roku i w dniu 27 lutego 2017 roku.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do  protokołu Nr XL/40/17 z sesji z dnia 27 lutego 2017 roku  i przyjęli

go jednomyślnie (obecnych było 19 radnych).

Ad. 3 a

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2017 rok – projekt nr

3



374/17.

Po zapoznaniu z projektem o zabranie głosu poprosił radny Piotr Mazur, który odniósł się do

kwestii  wydatkowania  środków  na  zadanie  dotyczące  wykonania  specjalistycznych  badań

nawierzchni  bieżni  czterotorowej  Stadionu  Miejskiego  w  Staszowie  w  kwocie  12  000,00  zł.

Poprosił Burmistrza o udzielenie informacji w poruszonym aspekcie.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć  poinformował,  iż  w  związku

z wprowadzonym od września 2016 roku obowiązkiem przeprowadzenia specjalistycznych badań

odbiorczych nawierzchni bieżni – tzw. badania obiektowe dla stadionów kat. V B, Ministerstwo

Sportu  i  Turystyki  nałożyło  obowiązek  dokonania  przedmiotowych  badań  na  stadionie

lekkoatletycznym w Staszowie.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLI/357/17

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 3 b

Pani  Joanna  Pokora  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2017 – 2027 – projekt nr 375/17.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLI/358/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 c

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt

uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  rekrutacji  do  publicznych  szkół  podstawowych,  dla

których organem prowadzącym jest Gmina Staszów, określenia liczby punktów za każde z tych

kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia – projekt nr 371/17.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał

pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLI/359/17

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 3 d

Pani  Jolanta  Macias  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów

obowiązujących  na  drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  dla  przedszkoli  i  oddziałów

przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina

Staszów, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich

potwierdzenia – projekt nr 372/17.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLI/360/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Jolanta  Macias  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, na okres

od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. - projekt nr 373/17.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał pod głosowanie projekt

uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLI/361/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 f

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  przyjęcia  Planu  Działań  dla  zadania  pn.:”Wykorzystanie  potencjału  endogenicznego

Gminy Staszów” planowanego do realizacji w ramach RPO WŚ na lata 2014 – 2020 – projekt nr

376/17.

Nie podjęto dyskusji.

Wobec powyższego projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLI/362/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani  Lidia  Pyza  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
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gruntowych – projekt nr 369/17.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XLI/363/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 h

Pani  Lidia  Pyza  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie

nieruchomości gruntowej – projekt nr 370/17.

Nie podjęto dyskusji.

Powyższego projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLI/364/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 i

Pan Sławomir Mikula –  Sekretarz Miasta  i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny i Ochrony

Środowiska Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 377/17.

Nie podjęto dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 13 głosach za i  7 głosach wstrzymujących się (obecnych było 20 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr XLI/365/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 j

Pan Sławomir Mikula przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji

Zdrowia, Rodziny i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 378/17.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik Rożek poddał

pod głosowanie projekt uchwały zaznaczając, iż w uzasadnieniu do uchwały zostanie wprowadzona

poprawka  poprzez  wykreślenie  słowa  „odwołanie”  i  zastąpienie  go  słowem  „rezygnacja”  -

„W związku z rezygnacją  dotychczasowego przewodniczącego Komisji i  wniosku tejże Komisji

o powołanie nowego przewodniczącego wykazanego w § 1 niniejszej uchwały podjęcie uchwały
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uważa się za zasadne”.

Rada Miejska przy 14 głosach za i  6 głosach wstrzymujących się (obecnych było 20 radnych)

podjęła

Uchwałę Nr XLI/366/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 k

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w  sprawie przyjęcie  do  realizacji  przedsięwzięcia  pn.:”Wykonanie  sieci  kanalizacyjnej  wraz

z oczyszczalnią ścieków w Gminie Staszów – etap II” - projekt nr 379/17.

Po  zapoznaniu  z  projektem  o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Jerzy  Kozioł,  który  skierował

następujące zapytania dotyczące projektu uchwały:

-  czy  dofinansowanie  wymienionego  wyżej  przedsięwzięcia  inwestycyjnego  w  kwocie  około

22 000 000 zł przy szacowanym koszcie inwestycji w wysokości około 38 000 000 zł, jest kwotą

maksymalną, jaką można było pozyskać na przedmiotowe zadanie ?

- z jakiego źródła pochodzić będą pozostałe brakujące środki w wysokości około 16 000 000 zł na

realizację inwestycji, przy zakładanym dofinansowaniu na poziomie 58 % ?

- według prognoz zakładanych dla  tej  inwestycji  w latach kolejnych przewidywany jest  wzrost

kosztów związanych  m.  in.  z  opłatami  za  1  m3 odprowadzonych  ścieków,  czy  przewiduje  się

wprowadzenie dopłaty z tego tytułu ?

Na  zapytania  radnego  wyjaśnień  udzielił Prezes  Zarządu  Przedsiębiorstwa  Gospodarki

Komunalnej i Mieszkaniowej w Staszowie Spółka Gminy z o. o. Pan Stanisław Batóg, który na

wstępie wypowiedzi odniósł się do kwestii dofinansowania inwestycji w kwocie około 22 000 000

zł.  Poinformował,  iż  na  obecną  chwilę  przedstawiona  kwota  jest  kwotą  szacunkową i  dopiero

szczegółowa  weryfikacja  wniosku  pozwoli  określić  zarówno  wysokość  dofinansowania  jak

i  wysokość  wkładu  własnego.  Dodał,  iż  w  pierwszej  wersji  szacowany  koszt  inwestycji

w wartościach brutto zakładany był w wysokości 48 000 000 zł, jednak po wstępnej weryfikacji

jego wysokość zmniejszyła się o 4 000 000 zł, jeśli chodzi o koszty kwalifikowane. Przypomniał, iż

dalsza realizacja  sieci  kanalizacyjnej  wynika z  konieczności  wypełnienia  przez Gminę Staszów

obowiązku skanalizowania aglomeracji Staszów w stopniu powyżej 95 % do roku 2020, zgodnie

z  Krajowym  Programem  Oczyszczania  Ścieków  Komunalnych.  Odnosząc  się  do  kwestii

procentowej  wysokości  dofinansowania  inwestycji  poinformował,  iż  „liczą”  na  uzyskanie

dofinansowania w wysokości wyższej, bo w 62 %. W zakresie pochodzenia środków na planowaną

inwestycję  poinformował,  iż  będą  one  pochodzić  z  zaciągniętych  kredytów  tj.:  w  wysokości

13 000 000 zł  w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska  i  około  4  000 000 zł  w Banku
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Spółdzielczym w Połańcu. Zaznaczył raz jeszcze, iż określenie wartości inwestycji będzie możliwe

dopiero po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym. 

O zabranie głosu poprosił radny Tomasz Klimek, który zapytał przedmówcę o planowany termin

rozpoczęcia inwestycji. 

Prezes  Zarządu  Stanisław  Batóg  odnosząc  się  do  zapytania  radnego  wyjaśnił,  iż  w  drugiej

połowie tego roku przewiduje się ogłoszenie przetargu dla inwestycji i wyłonienie wykonawcy.

Radny Tomasz Otrębski  poinformował, iż na ostatnim posiedzeniu połączonych Komisji Rady

poruszał kwestię potrzeby skanalizowania ulicy Zielona Dolina i części ulicy Kolejowej od ronda

połanieckiego do granic miasta Staszowa. Nadmienił,  iż w poprzednich kadencjach kilkakrotnie

wnioskował o wykonanie kanalizacji sanitarnej w ramach projektu unijnego w tej części miasta,

mając  również  na  uwadze  bliską  odległość  od  usytuowanej  oczyszczalni  ścieków,  jednak

stanowisko  Przedsiębiorstwa  było  negatywne  z  uwagi  na  zbyt  niski  współczynnik  zaludnienia.

Zapytał Prezesa, czy nadal podtrzymuje zajęte stanowisko.

Pan Stanisław Batóg wyjaśnił radnemu, iż w projekcie który zamierzają zrealizować minimalnie

przekraczają  normy  RLM  w  związku  z  czym  nie  mogą  w  realizacji  tej  inwestycji  przyjąć

jakiegokolwiek innego odcinka, który obniżałby ogólną normę. Nadmienił raz jeszcze, iż z tego

względu został przyjęty zaplanowany zakres realizacji zadania, który nie może zostać poszerzony. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Przedmiotowy projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XLI/367/17

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 5.

W punkcie wolne wnioski i zapytania  Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Dominik

Rożek  udzielił  głosu  Przewodniczącemu  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Staszowie

Tomaszowi Klimkowi, który zapoznał Radę ze sprawozdaniem z działalności Komisji Rewizyjnej

Rady Miejskiej w Staszowie za 2016 rok (w załączeniu do protokołu – zał. nr 2).

Następnie  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć przedłożył  Wysokiej  Radzie

informację z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji w dniu 1 lutego 2017 roku

i w dniu 27 lutego 2017 roku (w załączeniu do protokołu - zał. nr 3).

Ponadto poinformował, iż 30 marca br. po raz pierwszy w historii Staszowa będą gościć Prezydenta

RP Andrzeja Dudę, który około godz. 16:00 spotka się z mieszkańcami miasta i gminy. Burmistrz
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zaprosił zgromadzonych do uczestnictwa w spotkaniu. 

Zaprosił również na uroczyste nabożeństwo, które odbędzie się 11 kwietnia br. w Kościele Św.

Bartłomieja upamiętniające 492. rocznicę nadania praw miejskich dla miasta Staszowa.

Następnie o zabranie głosu poprosiła  radna Ewa Markiewicz, która zgłosiła wniosek w sprawie

dokonania naprawy schodków znajdujących się w południowej części parku im. A. Bienia, tuż obok

sklepu „Mila” oraz przylegającego chodnika.  Radna nadmieniła,  iż opisane schodki są ważnym

elementem  traktu  komunikacyjnego  mieszkańców  Osiedla  Północ  w  Staszowie  (wniosek

w załączeniu do protokołu – zał. nr 4).

Ponadto radna ponowiła zapytanie w kwestii ustawienia koszy na śmieci i koszy na psie odchody

przy  ulicach  znajdujących  się  na  terenie  Osiedla  „Na  Stoku”.  Zapytała  również,  czy  istnieje

możliwość  zobligowania  mieszkańców Staszowa do uprzątnięcia  piasku z  chodników tuż  obok

prywatnych  posesji,  który  podczas  wietrznej  pogody  jest  szczególnie  uciążliwy  (np.  ulica

Opatowska w Staszowie).

Głos  zabrał  Pan  Adam  Koziński  -  Przewodniczący  Zarządu  Osiedla  Nr  1  „Północ”

w  Staszowie,  który  zgłosił  potrzebę  montażu  na  przystankach  autobusowych  rozkładu  jazdy

wszystkich przewoźników oraz dokonania naprawy szyby na przystanku zlokalizowanym w Rynku

tuż obok apteki. Poprosił także o rozważenie możliwości wydzielenia części parkingu w Rynku

(przy Ratuszu) dla potrzeb pracowników Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Staszów.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć odniósł  się  do  zapytania  radnej  Ewy

Markiewicz w kwestii ustawienia na terenie Osiedla „Na Stoku” koszy ulicznych na odpady i koszy

na gromadzenie psich odchodów i wyjaśnił, iż w najbliższym czasie rozpocznie się ich uzupełnianie

na terenie miasta Staszowa, zgodnie z przyjętym harmonogramem prac. W kwestii oczyszczania

ulic  i  chodników  z  zalegającego  piachu  wyjaśnił,  iż  w  ostatnich  dniach  rozpoczęły  się  prace

porządkowe na terenie miasta, również deklarowane są prace porządkowe ze strony zarządcy ulicy

Opatowskiej, o której wspomniała radna Ewa Markiewicz. W zakresie montażu na przystankach

autobusowych rozkładu jazdy poinformował, iż obowiązek ten leży po stronie przewoźników, nie

zaś gminy. W kwestii wydzielenia części miejsc parkingowych w Rynku dla potrzeb pracowników

Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Staszów Burmistrz nie przychylił się do zgłoszonej sugestii

uzasadniając to brakiem możliwości robienia wyjątków. Podobne prośby mogliby mieć pracownicy

innych instytucji.

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Ad. 6

Pan Dominik Rożek – Przewodniczący  Rady Miejskiej  w Staszowie  podziękował  za  udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 
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Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:00 do godz: 15:00.

     Przewodniczący
Protokołowała:             Rady Miejskiej w Staszowie

  A. Janicka     ( - ) Dominik Rożek
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